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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska

Szanowny Panie Premierze!
Czy w zwi¹zku ze z³ym stanem technicznym gazoci¹gu, którym Polska importuje gaz z Rosji przez

Ukrainê, istnieje ryzyko deficytu gazu w naszym kraju?
Zaniechanie modernizacji gazoci¹gu biegn¹cego przez Ukrainê, a dostarczaj¹cego gaz z Rosji na te-

rytorium Polski, mo¿e doprowadziæ do realnego zagro¿enia dostaw od jednego z najwa¿niejszych dla
Polski dostawców gazu. Rocznie Polska sprowadza za pomoc¹ tego gazoci¹gu 4 miliardy m3 gazu, co
stanowi ponad 25% potrzebnego Polsce gazu.

Przedstawione przez Ukrainê plany modernizacji sieci gazoci¹gowej z pominiêciem gazoci¹gu dopro-
wadzaj¹cego gaz do Polski uzyska³y akceptacjê i wsparcie finansowe Komisji Europejskiej, mo¿na wiêc
przypuszczaæ, ¿e nasz gazoci¹g nie jest traktowany perspektywicznie. Czy zatem rz¹d RP przygotowuje
plany alternatywne w przypadku ewentualnych utrudnieñ w dostawie gazu?

Wobec wymienionych faktów proszê o odpowiedŸ na poni¿sze pytania.
1. Czy istnieje ryzyko deficytu gazu w zwi¹zku ze z³ym stanem technicznym gazoci¹gów, przez które

dostarczanych jest do Polski oko³o 4 miliardów m3 gazu ziemnego?
2. Jakie s¹ informacje dotycz¹ce z³ego stanu technicznego gazoci¹gów doprowadzaj¹cych gaz ziemny

oraz braku zainteresowania Ukrainy i Unii Europejskiej remontem wymienionego gazoci¹gu?
3. Jakie dzia³ania zosta³y podjête przez rz¹d RP celem z³agodzenia ewentualnych trudnoœci w dosta-

wie gazu do Polski i zapobie¿enia tym trudnoœciom?

Z wyrazami szacunku
Maciej Klima




